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Eladó Panellakás, 59 m2, Marcali
25 000 000 Ft ( ~64 257 € )

Marcaliban eladó egy felújított, negyedik emeleti erkélyes lakás!

Adatlap sorszáma: #696900187

Szobák: 3

Építési mód: Panel

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Házközponti egyedi méréssel

Építés éve: 1990

Felújítás éve: 2020

Kilátás: Panorámás

Tájolás: Dél

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: CC

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

 

Mesés panorámával rendelkező, felújított negyedik emeleti panellakást kínálok

eladásra Marcaliban!

Olyan személyeknek és pároknak ajánlom, akik egy igényesen felújított és

kényelmes lakásban szeretnék eltölteni a mindennapjaikat és kompromisszumot

tudnak kötni a negyedik emelettel cserébe a remek kilátásért és az alacsony

fűtési költségért. A lakásban két tágas szoba található, melyek garantálják a

kényelmet és a privát teret. Az ablakokon áradó fény teszi a lakást mindig

világossá és barátságossá. A felújítás során ízléses dizájn és minőségi anyagok

kerültek felhasználásra, így teremtve egy otthonos és modern légkört. A

kényelmes étkező és konyha tökéletes helyszínt nyújt a barátok és családtagok

fogadására, vagy egyszerűen a mindennapi életvitel kényelmére. Az erkély a

lakás egyik csodája, ahol megpihenve élvezheted a mesés kilátást és friss

levegőt. A lakás elhelyezkedése is ideális, a város központjához közel található,

így minden lényeges pontot könnyedén elérhet gyalogosan is. Parkolni a

társasházhoz tartozó parkolóban lehet ingyenesen! A felújítás során a

vízcsöveket, valamint a villanyvezetékeket is cserélték. A nyílászárók 3 évesek,

2 rétegű ablakok, szúnyoghálóval szerelve, ezen felül egy hűtő-fűtő klíma is

beépítésre került. A teljes épület szigetelt, ahogy a tető is, valamint

napelemekkel is rendelkezik a rezsiköltség csökkentésének érdekében.

Ha egy felújított, panorámás panellakást keres, amely kényelmet, stílust és

csodálatos kilátást kínál, ne habozzon! Hívjon most, és szerezzen be egy idilli

otthont, amely minden igényét kielégíti!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete eine renovierte Wohnung im vierten Stock mit fabelhaftem

Panoramablick in Marcali zum Verkauf an!

Ich biete sie Personen und Paaren an, die ihren Alltag in einer gut renovierten

und komfortablen Wohnung verbringen möchten und mit der vierten Etage im

Austausch für eine tolle Aussicht und niedrige Heizkosten einen Kompromiss

eingehen können. Die Wohnung hat zwei geräumige Zimmer, die Komfort und

Privatsphäre garantieren. Das Licht, das durch die Fenster einfällt, macht die

Wohnung immer hell und einladend. Die Renovierung wurde mit

geschmackvollem Design und hochwertigen Materialien durchgeführt, wodurch

eine gemütliche und moderne Atmosphäre geschaffen wurde. Das komfortable

Esszimmer und die Küche bieten den perfekten Rahmen für die Bewirtung von

Freunden und Familie oder einfach für das tägliche Leben. Der Balkon ist eines

der Wunder der Wohnung, wo Sie sich entspannen und die herrliche Aussicht

und die frische Luft genießen können. Auch die Lage der Wohnung ist ideal: Sie

liegt in der Nähe des Stadtzentrums, so dass Sie alle wichtigen Punkte bequem

zu Fuß erreichen können. Das Parken ist auf dem Parkplatz des

Apartmenthauses kostenlos! Bei der Renovierung wurden die Wasserleitungen

und die Elektroinstallation erneuert. Die Fenster sind 3 Jahre alt, 2-Schicht-

Fenster mit Moskitonetzen und eine Klimaanlage zum Kühlen und Heizen. Das

gesamte Gebäude ist isoliert, ebenso das Dach, und verfügt über

Sonnenkollektoren, um die Energiekosten zu senken.

Wenn Sie auf der Suche nach einer renovierten Wohnung mit Panoramablick

sind, die Komfort, Stil und eine wunderbare Aussicht bietet, sollten Sie nicht

zögern! Rufen Sie jetzt an und sichern Sie sich eine idyllische Wohnung, die all

Ihren Ansprüchen gerecht wird!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an! Wenn Sie eine Immobilie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie

am besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale a renovated fourth floor apartment with fabulous panoramic views

in Marcali!

I offer it to people and couples who want to spend their everyday life in a well

renovated and comfortable apartment and can compromise with the fourth floor

in exchange for a great view and low heating costs. The apartment has two

spacious rooms which guarantee comfort and privacy. The light coming through

the windows makes the apartment always bright and welcoming. The renovation

has been carried out with tasteful design and quality materials, creating a cosy

and modern atmosphere. The comfortable dining room and kitchen provide the

perfect setting for entertaining friends and family, or simply for everyday living.

The balcony is one of the wonders of the apartment, where you can relax and

enjoy the fabulous views and fresh air. The location of the apartment is also

ideal, close to the city centre, so you can easily reach all the essential points on

foot. Parking is free in the parking lot of the apartment building! During the

renovation, the water pipes and the electric wiring have been replaced. The

windows are 3 years old, 2 layer windows with mosquito nets and a cooling and

heating air conditioner. The entire building is insulated, as is the roof, and has

solar panels to reduce energy costs.

If you're looking for a renovated, panoramic panel apartment that offers comfort,

style and wonderful views, don't hesitate! Call now and get an idyllic home that

will meet all your needs!

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the

Home Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation!

Have a wonderful and productive day!

 

 


